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CONSELL DE BARRI DEL PUTXET - FARRÓ 

RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 
Data: 09/11/2022 Hora: 19:00 
Lloc: Centre Cívic Vil.la Urània 
Retransmissió en streaming: https://youtu.be/pMGM0seGlhg 
 
Persones assistents 

Presidència: Sr. Albert Batlle 
Vice-presidència: Sra. Ester Rodriguez 
Conseller/a: Sr. César Millan 
 
Altres representants polítics: 6 
 
Tècnics o tècniques  municipals:  8 
 
Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència: 65 presencials i 207 es streaming 
Nombre d’assistents per gènere 

Dones: 
Homes: 

 
Ordre del dia 

1. Implementació Bus a demanda al barri del Farró 
2. Desplegament de la nova contractació de neteja “Cuidem Barcelona” 
3. Pressupostos participatius “Superilla al Farró pacifiquem el barri” 
4. Informacions d’obres i llicències : 

- Casa Tosquella : present i futur de la casa 
- Pacifiquem Ballester : fi de les obres 
- Clínica Sant Josep 

5. Torn obert de paraules   
 

Resum 
 

Previ a l’inici del Consell de Barri el conseller informa de : 
 El dia 24 de novembre es presentarà el Diagnòstic de Salut Comunitària del Centre 

d’Atenció Primària CAP Adrià (Sant Gervasi Galvany i el Farró), al Centre Cívic de Vila 
Urània a les 18:00 hores.  

 Esta a disposició de les persones presents el full de “Consentiment pel tractament de 

dades personals per rebre la convocatòria als consells de barri” per a qui desitgi rebre 

les convocatòries del consell de barri. 

 
 
 
 

https://youtu.be/pMGM0seGlhg


 
 
 
 
 
 
 
 

 

1. Implementació Bus a demanda al barri del Farró 

 
 El Sr. José Luis Moreno, director del projecte de Bus a demanda i director de la Cotxera 
d’Horta (TMB), explica l’entrada en funcionament del nou bus a demanda del barri de Galvany i 
del Farró. 
 
L’Objectiu del bus a demanda es el d’apropar els serveis bàsics (especialment el CAP Adrià i 
altres serveis hospitalaris) a aquelles zones dels barris més desateses per les línies 
convencionals de bus. 
 
Disposa de 16 parades distribuïdes pels barris de Sant Gervasi – Galvany i el Farró 
No té un recorregut preestablert. El recorregut es confecciona segons les demandes de 
recorregut (parada d’inici – parada de destí) formulades pels usuaris. 
La reserva de desplaçament s’ha de realitzar amb antelació a través d’App o telèfon. 
 
L’Inici  del servei està previst pel dia  28 de novembre de 2022 
Previ a la posta en marxa es realitzarà una prova del servei  que li diuen de “portes obertes” del 
21 al 25 novembre de 2022 en la que funcionarà de manera gratuïta i amb un informador/a dins 
del bus per explicar cóm es descarrega l’app i cóm procedir a reservar les sol·licituds. 
La setmana del 17 de novembre desplegaran informadors/es als punts que es consideri on pot 
haver més afluència de persones per a donar a conèixer el nou bus. 
 
L’horari de funcionament del bus serà : 
Feiners de 7 a 21 hores 
Dissabtes de 8 a 21 hores 
Festius de 9 a 21 hores 
 
En directe ensenyen com funciona l’aplicació de “El Meu Bus” per poder fer la sol·licitud des del 
mòbil o tableta.  
 
Els veïns/veïnes formulen algunes preguntes : 

 S’ha realitzat algun canvi de sentit d’algun carrer per a la posta en marxa del bus ? es 

respon que no 

 L’App El meu bus és únicament pel bus a demanda del Farró ? es respon que l’app es 

pel bus a demanda existent a Barcelona, en concret a Vall d’Hebron, Torre Baró i ara 

Galvany-Farró 

 Es pot pujar al bus sense haver fet una reserva prèvia ? es respon que no, sempre cal 

haver realitzat la demanda a través de l’app o per telèfon 900 927 575 amb un mínim de 

10 minuts d’antelació 

 Quants bus hi ha que faran el servei ? hi haurà 1 bus que farà el servei 

 

2. Desplegament de la nova contractació de neteja “Cuidem Barcelona” 
 

 La Sra. Laura Reñaga, tècnica de la Gerència d’Ecologia Urbana, explica com s’està 
desplegant la nova contractació de neteja.  



 
 
 
 
 
 
 
 

Exposa que ara estan en període d’adaptació des de la posta en marxa el 12 de setembre i fins 
el 12 de desembre, i recollint les incidència que estan sorgint per poder valorar les possibles 
disfuncions. 
Explica fases i dates d’aquest desplegament. Informa que hi ha 40 informadors per poder 
traslladar totes les informacions per tal que els serveis es desenvolupin correctament.  
Explica de forma motivada l’agrupació de contenidors, i que s’estan ajustant les ubicacions. Al 
Putxet i Farró es canviaran 7.700 contenidors; a partir del 25 de novembre es començarà a 
substituir els antics per a uns de nous i hi haurà cartells que així ho indicarà. 
Es demana la coresponsabilitat de la ciutadania pel bon ús i manteniment dels mateixos i de la 
neteja en general. 
Exposa en que consisteix la neteja bàsica i la complementària i que s’ha modificat la intensitat 
de la neteja : ara la temporada alta va de maig a octubre ( fins ara era fins setembre però degut 
a la calor l’octubre està incorporat a la temporada alta ) i la baixa de novembre a abril. 
 
Respecte al Pla Cuidem destaquem : 

 Pla de xoc per a identificar 100 punts a millorar integral , on ha quedat recollit les 

demandes que van formular els veïns i veïnes que van participar de la passejada pel 

barri del dia 17 de maig,  per a detectar millores a dur a terme 

 Millores amb la comunicació com ara que es posarà en marxa un cercador per saber on 

s’ha de dipositar cada cosa en concret i millorar el reciclatge 

 Pla de manteniment, s’estan elaborant planells que s’enviaran a les cases del 

veïns/veïnes amb els punts i tipus d’actuacions que es duran a terme als barris del 

Putxet i del Farró. 

 Creació de brigades comunitàries que fan tasques de neteja que el servei diari no pot 

assumir. 

 

Els veïns/veïnes formulen algunes preguntes: 

 El carrer Santjoanistes en general, i més en concret quan es creua amb el carrer  

Saragossa, està molt brut, es queixa que la recollida de vidre es realitza a la nit, que el 

carrer fa olor a orins, que hi ha rajoles trencades, que hi ha arbres sense terra i que les 

motos aparquen allà on volen i ningú els multa. 

Es respon que es pren nota i s’aclara que la recollida de vidre es realitza al matí, que 

son els restaurants de la zona els que tiren les ampolles de vidre a la nit. 

 Es pregunta si es canviaran tots els contenidors o únicament els de les vies principals i 

perquè no es posen contenidors als carrers petits.  

Es respon que es canviarà tots els contenidors. I que als carrers no es poden posar 

perquè el camió no podria passar. 

 Es pregunta quines accions faran amb els graffitis perquè a la seva porteria en pateixen 

sovint. 

Es respon que aquets actes son producte de l’incivisme i que caldria més vigilància de 

la Guàrdia urbana i més inspeccions per a procedir a sancionar. 

 Exposen que al carrer Homer, cantonada amb Ballester, han posat 7 contenidors que 

no hi caben. Pregunten si els reubicaran donat que no estan ubicats al lloc on s’indicava 

en el projecte de reforma del carrer Ballester. 

Es respon que el projecte de reforma del carrer Ballester hi havia l’antiga contrata amb 

una distribució de contenidors i que ara amb la nova contrata la distribució es diferent. 



 
 
 
 
 
 
 
 

 Exposen que al carrer de la Torre 1 hi ha un contenidor de rebuig que recullen a quarts 

d’una o de dues de la nit. 

Es pren nota de la seva queixa. 

 Exposen que al carrer Escipió hi ha desbordaments crònics de contenidors i cóm 

penalitzar als incívics crònics o cóm disciplinar les actituds incíviques. D’altra banda 

exposa que els contenidors estan fixes i impedeixen el pas de les persones donat que el 

carrer es estret. 

Es respon que es valorarà el tema del civisme i ajustar els hàbits d’eliminació de residus 

a qualsevol hora. 

 Exposen que els actuals contenidors de la Plaça Mañé i Flaquer no es poden obrir amb 

el peu. Tampoc hi ha tots els contenidors. 

Es  respon que es provisional i aquest que la veïna exposa no es el nou model sinó que 

han reposat el trencat amb un antic però de diferent model. I que es demana paciència 

en aquets impàs de treure i posar els nous. 

 Exposen que ara per ara únicament es recicla el 39 % i que hauríem d’arribar al 55 % 

per a no ser multats. Exposa que hi ha pocs contenidors de recollida selectiva. 

Es respon que si la gent sàpigues separar bé no caldria tants contenidors de rebuig. I 

cal prioritzar la recollida selectiva. 

 Exposen que el Passatge Foraster està brut, voreres estretes, runa d’obres al carrer, 

gent que treu les bosses dels contenidors. 

Es respon que cal impulsar la reforma d’aquest carrer, que ja han mantingut reunions 

amb veïns d’aquets passatge i que al proper mandat caldrà plantejar la reforma. 

 

3. Pressupostos participatius “Superilla al Farró pacifiquem el barri” 
 

La impulsora del projecte, la Sra. Carme Cirera, no ha pogut assistir avui al consell i envia una 

carta , que llegeix el conseller, exposant els motius de presentar el projecte i l’agraïment a 

l’Associació de veïns del Farró que va sumar-se a impulsar el projecte i dels resultats. 

La Sra.  Andrea Cortés Feliu,  Assistència tècnica del Departament de Gestió de Projectes 

de   Barcelona d’Infraestructures Municipals, SA – BIMSA, ens explica primer que són els 

pressupostos participatius i el resultat del projecte de la Superilla al Farró. 

Aquest projecte està dotat amb 370.000 €. 

S’ha iniciat amb una diagnosi d’estructura urbana, habitabilitat i mobilitat del barri , s’han 

analitzat les problemàtiques detectades i s’ha plantejat un pla d’acció validat i consensuat amb 

els promotors. 

El projecte es defineix amb 10 àmbits d’actuació que tenen per objectiu : 

 Reduir el trànsit 

 Disminuir la velocitat dels vehicles 

 Pacificar el barri 

 Donar preferència al vianant 

Les 10 accions es realitzaran als següents carrers : 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

Plaça St Joaquim / Ronda General Mitre – carrer Saragossa / Pàdua – carrer Saragossa / Sant 
Hermenegild – carrer Saragossa – Septimània / Saragossa – carrer del Francolí / Saragossa – 
carrer Guillem Tell / Lincoln – carrer Guillem Tell /  Ríos Rosas – carrer Pàdua / Sant 
Hermenegild– St Guillem – La Gleva/  Balmes – carrer St Hermenegild – Francolí 
 

La previsió d’inici de les obres serà l’abril 2023. 

 

Els veïns/veïnes formulen algunes preguntes : 

 

*  Exposen que viu al carrer Francolí amb Vallirana on ja hi ha plataforma única i els cotxes 

corren igual, que no dissuadeix a reduir la velocitat. 

Es respon que ara es farà cruïlla elevada i que aquest format sí que obliga als cotxes a reduir la 

velocitat. 

El regidor informa que també s’instal·laran en els proper mesos dos semàfors al carrer Balmes, 

un a la cantonada amb Francolí i un altre a la cantonada amb el carrer Putxet. 

 

 

4. Informacions d’obres i llicències : 
 

Casa Tosquella : present i futur de la casa :   

Des del departament de Llicències i Espai Públic s’ha efectuat un “informe tècnic d’estat actual i 
memòria valorada d’intervencions urgents”. En aquests moments cal mirar quines actuacions 
urgents es puguin executar abans d’acabar aquest any 2022. 

 

Pacifiquem Ballester : fi de les obres : 

Obres ja finalitzades, inauguració pas de vehicles el 22 d’octubre, senyals verticals i zona de 
càrrega i descàrrega  ja posades i previsió de col·locació de baranes davant el centre Cromo 
suma en breu. 
El regidor manifesta que cal senyalitzar que es per a pas de veïns i no un bypas. Informa també 
que cal re urbanitzar  i pacificar el carrer Escipió  i que es un punt a dur a terme al proper 
mandat. 
Els veïns/veïnes formulen algunes preguntes : 

 Exposen que estan molt agraïts però que ja han detectat incidències com ara que els 

cotxes continuen utilitzant com a bypas, que la senyalització no es suficient, que els 

vehicles corren molt, que no s’ha aconseguit un carrer pacificat donat que entren cotxes 

lliurement, els camions s’aturen a descarregar al mig del carrer i demana a l’ajuntament 

que adopti mesures adequades i suficients  com elements dissuasius entre els arbres i 

els fanals perquè ja hi ha arbres i escocells trencats. 

 Exposen que viu al carrer Putxet i està encantat amb la reforma del carrer Ballester i 

que caldria reformar també el carrer Putxet amb Osona. 

 Exposen que cal limitar la circulació als veïns i demana que s’especifiqui si la limitació 

seria per a tots els veïns de tot el Putxet. 

 Exposen que a la ronda general mitre amb Saragossa i Escipió hi ha molt vehicles de 

repartiment a domicili que van a alta velocitat que ja es veu a venir que hi haurà un 

accident. 



 
 
 
 
 
 
 
 

 Exposen si l’ajuntament té definides les prioritat en realitzar obres fent referència a la 

reforma que necessita el carrer Balmes. 

Es respon de manera conjunta que la solució no es senzilla i que cal implicació de tots. 

D’altra banda es respon que l’ajuntament té les prioritats marcades pel pla d’actuació 

municipal i de l’aprovació dels pressupostos. I que el carrer Balmes serà una prioritat del 

proper mandat. 

 

Clínica Sant Josep : 

S’informa que la llicència de l’antiga Clínica Sant Josep s’ha tramitat en el si de 

l’expedient d’Obres Majors. En aquests moments es troba ja en el circuit de signatures de 

concessió .La descripció de l’obra que empara l’esmentada llicència es la següent: 

“Construcció d’un edifici d’obra nova en diversos nivells, adaptant-se al terreny destinat a 

residència geriàtrica assistida a la tercera edat i centre de dia amb zones residencials, serveis 

generals, zones administratives i zones d’atenció especialitzada al resident. En resulta una 

residència amb 103 habitacions (50 dobles i 53 individuals) per 153 places, 40 places pel 

centre de dia, aparcament a les places sota rasant amb 18 places per a cotxes i 2 places de 

càrrega i descàrrega.” 

 
5.Torn obert de paraules  

 

Preguntes  i torn obert de paraules  
Els veïns i les veïnes no han realitzat cap pregunta en el torn de paraules. 
 
 


